
 

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
VID STADSBYGGNADSNÄMNDEN OCH EXPLOATERINGSNÄMNDEN 

 
Synpunkter på utkast av kontorets svar gällande Program för tillgänglighet 

och delaktighet för personer med funktionsnedsättning 2018-2023 

 

Rådet har tagit del av kontorets förslag till remissvar och lämnar följande 

synpunkter. När det gäller vilka av de åtta områdena som 

Exploateringskontoret/-nämnden ska fokusera på, har rådet inga invändningar. 

Inte heller principen om att uppföljningen ska ske inom ramen för det ordinarie 

uppföljningsarbetet. Det behöver dock bli tydligare; mer konkretiserat och 

redovisat bl.a. i verksamhetsberättelserna. Ett exempel är de 

stickprovsundersökningar av färdiga utemiljöer som på rådets initiativ infördes 

för ett antal år sedan. Resultatet av dessa måste redovisas inte bara internt, utan i 

andra offentliga dokument. Detta gör också att det blir spårbart så att det går att i 

efterhand se vilka projekt som granskats. 

 

Rådet vill också tillägga att vi kommer att lämna ett eget svar på 

programförslaget. En sak som vi redan nu kan framföra, är att vi anser namnet 

borde ändras. Eftersom det finns ett dokument som heter ”Stockholm  - en stad 

för alla”, en handbok som togs fram 2008 men som fortfarande används, blir det 

risk för sammanblandning. Denna handbok var resultatet av ett gediget arbete 

som också rådet medverkat i. 
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